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WYCIĄG Z PROTOKOŁU Nr XXIX 2014 

z posiedzenia Rady Gminy 

w Osieku odbytego w dniu 25 kwietnia 2014r. 
Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad 

godz. 16
30 

 

 

W posiedzeniu udział wzięło 15 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 1 Posiedzenie otworzył przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Kłos, który powitał 

wszystkich przybyłych, Radnych, Sołtysów, Panią Wójt, pracowników Urzędu Gminy, Radcę 

Prawnego, kierowników jednostek organizacyjnych, Wicestarostę Kazimierza Chyłę, 

Komendanta Posterunku Policji w Skórczu, Prezesa Zarządu Gminnego OSP w Osieku oraz 

pozostałych gości. 

Przewodniczący poprosił wszystkich zebranych o uczczenie minutą ciszy zmarłego Sołtysa 

Lecha Rocławskiego. 

a) Na podstawie listy obecności  Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad. 

b) Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad. Uwag nie wniesiono.  

Przeprowadzono głosowanie 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymało się od głosu – 0 głosów 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. Uwag nie zgłoszono.  

Przeprowadzono głosowanie 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymało się od głosu – 0 głosów 

Protokół został przyjęty jednogłośnie i stanowi załącznik. 

 

Ad. 2 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

pomieszczenia położonego w budynku poszkolnym w miejscowości Kasparus.  

Proponowaną uchwałę przedstawił inspektor Tadeusz Kołodziejczak. Pani Teresa Eggert 

dodała, że Połączone Komisje wnioskują o przyjęcie uchwały. Do niniejszego pomieszczenia 

nie ma możliwości wyodrębnienia osobnego wejścia, a jedyną możliwością sprzedaży jest 

droga bezprzetargowa. 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało  - 15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały     - 0 

-  wstrzymało się od głosu               - 0 

Uchwała nr XXIX/177/2014 została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 3 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 rok. 

Proponowane zmiany omówił Skarbnik Gminy Osiek Andrzej Krzywiński. Pani Teresa 

Eggert dodała, że proponowane zmiany zostały szczegółowo omówione podczas spotkania 

połączonych komisji, które wnoszą o podjęcie projektu uchwały. 

Przeprowadzono głosowanie: 
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- za podjęciem uchwały głosowało  - 15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały     - 0 

-  wstrzymało się od głosu               - 0 

Uchwała nr XXIX/178/2014 w sprawie zmian w budżecie na 2014r. została podjęta 

jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek. 

Proponowaną uchwałę omówił Skarbnik Gminy Osiek Andrzej Krzywiński. 

Pani Teresa Eggert – Przewodnicząca Komisji Gospodarczej powiedziała, że zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek zostały omówione podczas spotkania 

połączonych komisji, które wnoszą o przyjęcie projektu uchwały.  

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało    -  15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały       -  0 

- wstrzymało się od głosu                  -  0  

Uchwała nr XXIX/179/2014 została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu gminy i 

sprawozdania finansowego Gminy Osiek.  

Proponowaną uchwałę omówił Skarbnik Gminy, który odczytał opinie RIO. Opinie są 

pozytywne. Połączone komisje po odczytaniu opinii RIO, wniosły o przyjęcie projektu 

uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu gminy i sprawozdania 

finansowego gminy Osiek. 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało    -  15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały       -  0 

- wstrzymało się od głosu                  -  0  

Uchwała nr XXIX/180/2014 została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6 

Przyjęcie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z działalności za 2013 rok. 

Sprawozdanie z prac komisji przedstawiła Przewodnicząca Urszula Szczepińska. 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało    -  15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały       -  0 

- wstrzymało się od głosu                  -  0  

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za rok 2013 zostało przyjęte jednomyślnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad. 7 

Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2014r.  

Plan pracy Komisji Rewizyjnej przedstawiła Przewodnicząca Urszula Szczepińska. 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało    -  15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały       -  0 

- wstrzymało się od głosu                  -  0  

Plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2014 został przyjęty jednomyślnie i stanowi załącznik 

do protokołu. 
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Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Osiek za 2013 rok. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Urszula Szczepińska przedstawiła stanowisko 

Komisji Rewizyjnej, która opiniuje pozytywnie wykonanie budżetu i wnioskuje o udzielenie 

absolutorium dla Wójta Gminy za 2013 rok. 

Pani Teresa Eggert – Przewodnicząca Komisji Gospodarczej powiedziała, że sprawozdanie 

zostało zatwierdzone, a komisje wnoszą o udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy Osiek za 

2013 rok. 

Przeprowadzono głosowanie: 

- za podjęciem uchwały głosowało    -  15 radnych 

- przeciwnych podjęciu uchwały       -  0 

- wstrzymało się od głosu                  -  0  

Uchwała nr XXIX/181/20114 została podjęta jednomyślnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Pani Wójt podziękowała Radnym za udzielenie absolutorium, a także wszystkim 

współpracownikom za wsparcie, współpracę i pomoc. 

 

Ad. 9 

Wolne wnioski 

- Prezes Zarządu Gminnego OSP w Osieku Piotr Sumczyński podziękował Pani Wójt za 

wspieranie wszystkich jednostek OSP na terenie gminy Osiek. 

- Radny Tadeusz Flisikowski zadał pytanie, na temat remontu drogi Jaszczerek – Kopytkowo. 

Odpowiedzi udzielił Wicestarosta Kazimierz Chyła – droga ta będzie w części 

wyremontowana w tym roku. 

 

Ad. 10 

Zakończenie obrad 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Joanna Chabowska 

 


